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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

08/21.06.2022 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 21.06.2022 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul organizării ședinței 

ordinare din luna iunie 

       Ședința începe la ora 1800, participă 12 consilieri din 13 funcții ocupate, lipsind domnul viceprimar 

Bogdan Oancea. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al comunei Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 213/14.06.2022. 

        Președintele de ședință este aleas dl Ion Pîslaru care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de pe 

ordinea de zi. 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare 

2. PHCL nr. 39/09.06.2022 privind aprobarea programului de masuri  privind buna gospodarire  a   comunei 

Bughea de Jos – județul Argeș, potrivit O.G 21/2002 pentru anul 2022 

                                  Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3.PHCL nr. 40/09.06.2022 privind aprobarea prelungirii până la data de 07.10.2022 a Scrisorii de garanție 

de la FNGCIMM SA IFN nr. 331/14.08.2020 pentru implementarea proiectului “Modernizare și amenajare 

spațiu public de recreere – teren de sport” în comuna Bughea de Jos, județul Argeș 

                                           Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

4. Informare încasare impozite și taxe la nivelul comunei Bughea de Jos în semestrul I al anului 2022                                                                                             

5. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local  

Se supune la vot ordinea de zi, fiind aprobată cu unanimitate de voturi pentru (12)  

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare; 

Dl consilier Coman Bogdan subliniază faptul că a solicitat înlocuirea conductei de apă din comună în 

totalitate, iar în procesul verbal s-a consemnat că s-a solicitat „înlocuirea conductei acolo unde este cazul”, 

solicitând să se modifice procesul verbal. Nemaifiind discuții se supune la vot fiind aprobat cu 12 voturi 

pentru. 

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 39/09.06.2022 privind aprobarea programului de 

masuri  privind buna gospodarire  a   comunei Bughea de Jos – județul Argeș, potrivit O.G 21/2002 pentru 

anul 2022 –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Dl primar informează plenul Consiliului Local că s-au început lucrările de reparație la Valea 

Ciocanului. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă care este răspunderea Consiliului Local. 

Dl primar răspunde că în acest caz Consiliul Local răspunde prin stabilirea unor măsuri și prin 

verificarea executării lucrărilor care sunt consemnate. 

Dl consilier Bogdan Coman solicită ca aceste lucrări să se și execute, nu să rămână la stadiul de 

proiecte scrise pe hârtie. Deasemenea dl consilier spune că străzile nu sunt curățate fiind pline de buruieni 

foarte mari. În discuție mai aduce monumentele, în speță cel de la Mlăci, subliniind faptul că temelia a 

început să se găurească, că trebuie zugravit, trebuie reabilitat. 

Dl primar răspunde că știe de aceste lucruri și se vor rezolva atunci când se va putea. 

Dl consilier Bogdan Coman continuă aducând în discuție parcurile de joacă, spunând că acestea 

trebuie reparate și vopsite, devenind deja periculoase pentru copii. 

Dl primar răspunde că parcurile au fost întreținute și că s-a ajuns să se facă băncile din fier, dl 

primar subliniază faptul că s-a intervenit cât s-a putut. 

Se aduce în discuție situația beneficiarilor de la 416 spunând că sunt situații în care beneficiarii au 

firme și iau ajutor social, dându-se exemplul lui Trandoș. 
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Dl primar răspunde că se fac tot timpul verificări, iar dacă au firmă care nu este pe numele lor nu 

avem ce să le facem. 

Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că în cazul acestui plan Consiliul Local nu poate avea 

nicio răspundere, Consiliul Local fiind organ deliberativ. 

Dl primar explică faptul că răspunderea Consiliului Local este cea de stabuilire a unor măsutri și de 

verificare a aplicării acestora, dar decide să scoată din Planul de măsuri răspunderea Consiliului Local. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă intervine solicitând piatră pentru gabionul de la Albuleț. Deasemenea dl 

Poștoacă solicită să fie băgată lama pe drumurile laterale deoarece s-au colmatat șanțurile. Deasemenea dl 

consilier solicită să fie împrospătate trecerile de pietoni și să se intervină în reabilitarea și punerea în valoare 

a crucilor de piatră. 

Dl primar răspunde că în privința trecerilor de pietoni nu poate face nimic deoarece sunt pe drumul 

județean și i s-a adus în vedere să nu mai intervină în niciun fel pe acest drum. În privința crucilor de piatră 

și a șanțurilor va ține cont de solicitare. 

În discuție este adusă și problema de colectare. 

Dl consilier Bogdan Coman afirmă că este o mare bătaie de joc din partea firmei de colectare 

punctând faptul că a văzut când cei de la colectare au distrus cu bună știință o pubelă. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă mai aduce în discuție șanțul de la Valer Ungureanu, spunând că trebuie 

să fie decolmatat și deasemenea solicită ca amenzile să fie mult mai mari decât este prevăzut în plan. 

Dl primar răspunde că în privința amenzilor acestea au fost stabilite conform prevederilor legale, 

subliniind faptul că a montat deja camere în Plăișor, urmărind astfel care este situația cu cei care aruncă 

gunoiul menajar în locuri nepermise. 

Dl consilier Bogdan Coman aduce în discuție și situația cu deversarea apelor reziduale, subliniind 

faptul că de la intrarea în comună și până la Stroe  este un dezastru, fosele fiind deversate în șanțuri. 

Intervine și dl consilier Ionuț Poștoacă subliniind faptul că aceași situație este și pe Strada 

Frumoasă. 

Dna consilier Maria Toader solicită să fie deja somați cei care nu respectă legea în aceste sitauații, 

adăugând faptul că termenul „Permanent”, așa cum este trrecut în plan înseamnă o verificare continuă și 

permanentă, dar trebuie trecut deja la acțiune și dat un termen concret până când fiecare să-și rezolve 

problema. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu cu unanimitate de voturi pentru 

(12) este adoptată HCL nr.42/21.06.2022. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 40/09.06.2022 privind aprobarea prelungirii până 

la data de 07.10.2022 a Scrisorii de garanție de la FNGCIMM SA IFN nr. 331/14.08.2020 pentru 

implementarea proiectului “Modernizare și amenajare spațiu public de recreere – teren de sport” în comuna 

Bughea de Jos, județul Argeș –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitate de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia.  

        Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu unanimitate de voturi 

pentru (12) este adoptată HCL nr.43/21.06.2022. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi: Informare încasare impozite și taxe la nivelul comunei 

Bughea de Jos în semestrul I al anului 2022. 

Informarea este prezentată de dna inspector Adi Ileana Enache, inspector superior în cadrul 

compartimentului Contabilitate, Buget finanțe, Impozite și taxe, Resurse umane din cadrul Primăriei 

comunei Bughea de Jos.                                                                                             

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă cât la sută din veniturile proprii s-a realizat până în prezent. 

Dna Adi Enache răspunde că s-a încasat până în prezent un procent de 10% 

Dl consilier Ion Vlădescu mai întreabă care este situația cu factura la curent. 

Dl primar răspunde că facturile sunt mai mici față de cele de anul trecut din aceeași perioadă a 

anului 

Nemaifiind discuții se trece la punctul 5 de pe ordine de zi: Alte probleme supuse atenției 

Consiliului Local 

 Dl primar informează că s-a început reparația la drumul Plăișor, turnându-se balast. 

 



3 

 

 

Dl consilier Bogdan Coman intervine spunând că trebuie intervenit asupra drumului din curbă de la 

Ștubeu, acesta trebuind să fie lărgit.  Deasemenea dl consilier solicită înlocuirea oglinzilor de la cămin și 

Poștoarcă, subliniind faptul că sunt sparte și încurcă la circulație. Deasemenea dl consilier mai aduce în 

discuție faptul că în curbă, la Stăvaru – la magazin – vizibilitatea este foarte redusă din cauza mașinilor 

parcate în zonă, adăugând că în trecut în acest punct era staționarea interzisă. 

Deasemenea în discuție mai este pus indicatorul de la Bădești, acesta fiind deteriorat și balastu lăsat 

pe drumul Băjenie și neîntins. 

Se mai aduce în discuție și situația cu apa potabilă, subliniindu-se faptul că familia Izbășoiu nu are 

apă. 

Dl primar răspunde că va încerca soluționarea acestor probleme în măsura în care se va putea 

La finalul discuțiilor dl consilier Mihai Enache readuce în adenția executivului terenul de fotbal, 

subliniind că nu dorește niciun răspuns ci doar să se țină cont și de acest aspect. 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1905 ,  pentru care am încheiat prezentul 

proces verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                      Secretar general 

        consilier local,              

                     Ion Pîslaru                                                   Bianca State-Golumbeanu 


